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Procesul verbal al sedin?ei de indata a Consiliului Local din 19 martie 2014

R O M A N I A
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL
 
PROCES VERBAL, din 19 martie 2014
 
Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr.1 bis, are loc sedinta de indata a
Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta de indata din 19.03.2014, sedinta convocata
prin dispozitia d-nului Primar nr.444/18.03.2014, absenteaza d-nii consilieri locali: Dragos-Puiu Horhocea si Gheorghita
Berbece, 17 consilieri prezenti, motivat de faptul ca luna trecuta si-au prezentat demisiile 2 consilieri locali.
Este intrunit cvorumul necesar pentru ca sedinta sa fie legal constituita, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea
nr. 215/2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.

La sedinta participa:
? d-nul Decebal Bacinschi - Primar al municipiului Focsani;
? d-na Carmen Grosu - Sef serviciu buget - contabilitate;
? d-na Micsunica Baciu - Director executiv Directia resurse umane;
? d-na Cristina Dascalescu - Sef serviciu administratie publica locala, agricultura, cadastru;
? d-na Carmen Pascaru - Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
? d-na Cristina Costin - Sef serviciu investitii, fond locativ;
? d-na Eugenia Dragusanu - Inspector Compartiment Proiecte;
? d-nul Dan Cazaciuc - Sef serviciu comunicare;
? d-nul Marian Mihu - Inspector Compartiment informatica, imagine;
? d-nul Manole Merchea - Director SC ENET SA Focsani;

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-mediei locale.
Presedinte de sedinta dl. Gabriel-Ionel Necula prezinta proiectul ordinii de zi care cuprinde 3 puncte:

1.proiect de hotarare privind aprobarea majorarii capitalului social al S.C.
ENET S.A. Focsani;
2. proiect de hotarare privind aprobarea utilizarii, in anul 2014, a
excedentului bugetului local rezultat la incheierea exercitiului bugetar al anului precedent;

3. proiect de hotarare privind aprobarea proiectelor care vor primi finantare
nerambursabila, din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2014;
Nu sunt discutii si se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 17 de voturi "pentru".

Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind
aprobarea majorarii capitalului social al S.C. ENET S.A. Focsani;
D-nul consilier Lionida Milea: "voiam sa intreb si eu ca am citit din presa, din alta parte nu stiu, ca, trei membri din Consiliul de
Administratie de la S.C. ENET S.A. si-au dat demisia.
Care sunt motivele, de ce si-au dat demisia.
Deja stim ca societatea asta este in deriva si permanent pompam bani. Daca ne poate spune cineva de ce si-au dat demisia,
care sunt motivele".
D-nul director Manole Merchea: "motivele pentru care dumnealor si-au dat demisia, au fost prinse in demisiile fiecaruia si
banuiesc ca ati intrat in posesia lor.
Eu nu va pot reproduce cuvant cu cuvant ceea ce au spus dumnealor, dar au invocat si carente legislative si mai multe lucruri.
Dumnealor au considerat ca este bine in noul context politic, sa lase loc unui consiliu cu alta coloratura, unui consiliu care sa
poata sa aiba cai deschise pentru orice masura care s-ar dori luata la nivelul acestei intreprinderi si probabil ca au fost si motive
personale care nu le-au invocat in respectiva cerere".
D-nul consilier Catalin Vrabie : "categoric, demisia este un act unilateral, personal, indiferent de motivele lor, nu putem decat sa
luam act de ele si cu asta basta.

Nu am inteles formularea, conform careia, au lasat locul unui consiliu de alta
coloratura. Nu am inteles-o. Poate, puteti sa o mai nuantati. Pentru ca din partea noastra a avut tot sprijinul de care au avut
nevoie. Dar este mai putin importanta asta.
Eu am vrut sa iau cuvantul sa va intreb altceva.
Vreau sa ne explicati si noua astazi, de ce suntem in situatia de a majora capitalul social al SC ENET SA, in conditiile in care,
noi cu ceva timp in urma, impreuna cu dvs. si executivul am convenit ca vom emite acele bilete la ordin pentru a va ajuta pe
dvs. sa incasati ce aveati de incasat de la populatie, si cu banii pe care-i incasati, sa achitati contravaloarea, sau sa achitati
valoarea pentru care noi am emis bilete la ordin.
Astazi suntem in postura de a acoperi tot noi acele bilete la ordin, pentru ca dvs. ati facut plata din banii pe care i-ati incasat pe
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o alta factura. Vreau sa ne explicati si noua rationamentul ?"
D-nul director Manole Merchea: "esalonarea facturii lunii noiembrie, a fost convenita cu distribuitorul de gaz - Gaz de France, si
s-au luat niste angajamente in acel protocol, care spunea ca: noi trebuie sa platim pana la sfarsitul lunii februarie, 6 miliarde lei,
si urmau 2 bilete la ordin, avalizate de catre Primarie. Unul de 7 miliarde lei vechi si unul de 8 miliarde de lei vechi.
In conditiile in care exista acest angajament de plata, asumat in trei, banii pe
care am putut sa-i incasam, am inceput sa stingem din obligatiile lunii ianuarie, pentru ca si acelea trebuiau stinse.
Deci, nu s-au dus banii pe altceva, s-au dus tot la gaz. In ideea de a usura ..."
D-nul consilier Catalin Vrabie: "e adevarat s-au dus tot la gaze, numai ca, aceasta factura care a devenit scadenta trebuia
achitata din incasarile pe care trebuia sa le faceti dvs.
Noi, conventia pe care am avut-o, a fost urmatoarea: emitem acele bilete la ordin, ca sa va ajutam pe dvs. sa mai castigati timp
sa mai incasati facturile pe care le-ati emis.
Dvs. ati beneficiat si de sprijinul nostru si in loc sa depuneti efort sa incasati facturile si sa platiti din facturile pe care le incasati,
sumele restante, ca sa exonerati Primaria de sumele cu care a garantat, ati considerat ca este mai bine ca Primaria sa achite
sumele acelea, desi nu a fost discutia asa, si dvs. sa achitati din ceea ce ati incasat factura curenta.
Zic bine, daca nu zic bine, va rog sa ma corectati".
D-nul director Manole Merchea: "d-nule consilier, din punctul dvs. de vedere, ziceti bine. Din punctul nostru de vedere, nu ziceti
bine.
Pentru ca dvs. ati fost in AGA, la ENET si cred ca stiti mai multe decat ceilalti care sunt consilieri in sala asta".
D-nul consilier Catalin Vrabie: "asta nu schimba cu nimic datele problemei ..."
D-nul director Manole Merchea: "stiti foarte bine ca, inclusiv in mandatul dvs. s-au acumulat o serie de datorii istorice care
trebuiesc platite. Si pe care noi le platim din facturile pe care le incasam asa cum spuneti dvs. ..."
D-nul consilier Catalin Vrabie: "dar eu nu pun la indoiala faptul ca ENET-ul are capacitatea sa incaseze 100%, asa incat ...."
D-nul director Manole Merchea: "are capacitatea sa incaseze, dar nu are capacitatea sa incaseze la dimensiunea datoriilor pe
care le-a acumulat de-a lungul timpului ..."
D-nul consilier Catalin Vrabie: "eu vreau sa scot in evidenta doar faptul ca dvs. ati incheiat cu acest Consiliu Local o intelegere
pe care nu ati respectat-o.
Si vreau sa stie toata lumea, inclusiv colegii nostri, inclusiv cetatenii municipiului Focsani, ca sumele pe care noi le-am garantat,
dvs. trebuia sa le incasati de la populatie si sa platiti factura.
Ne-ati pus in postura de a acoperi aceste bilete la ordin cu niste eforturi uriase pe bugetul municipiului Focsani.
De ce. Pentru ca dvs. nu ati fost in stare sa va incasati factura. Si nu sunteti in stare, in continuare, sa va incasati facturile, sau
sa faceti ceva la ENET-ul ala, in asa fel incat, nu vorbesc de datoriile restante, de restantele alea istorice de care stim cu totii,
vorbim de facturile de la luna la luna.
V-am intrebat ... "
D-nul director Manole Merchea: „gradul de incasare este de 92% ... "
D-nul consilier Catalin Vrabie: „de cat ?"
D-nul director Manole Merchea: „ 92%, grad de incasare. Haideti sa vedem cu ce sold s-a intrat in luna august, si cu ce sold
suntem acum. Deci, noi ..."
D-nul Primar Decebal Bacinschi: „d-nule director, nu va suparati. Cand spuneti de gradul acesta, chiar ma bucur, sa dea
Dumnezeu sa fie asa.
Dar, in momentul in care o factura la gaz in luna ianuarie, sa dau un exemplu, si care este cam aceiasi ca in luna decembrie,
este de 73 miliarde lei, total costuri de productie intr-o luna la dvs. ar fi in jur de 100 miliarde lei.
Pentru ca, 60 - 65% o reprezinta gazul, restul celelalte cheltuieli, salarii si ce mai aveti dvs. acolo.
Daca dvs. spuneti ca din 100 miliarde lei, intr-o luna ati incasat 92 miliarde lei ... "
D-nul director Manole Merchea: „nu este vorba de cheltuieli, este vorba de incasari, de facturari, pentru ca cheltuielile noastre
depasesc ..."
D-nul Primar Decebal Bacinschi: „sa ne intelegem clar. Eu cand v-am facut socoteala, v-am facut exact, nu adaugand si acele
pierderi care sunt.
Cat ati platit dvs. salariile, cheltuielile salariale, celelalte cheltuieli, plus gazul. Ajunge la 100 miliarde lei.
Daca dvs. ati incasat 92 miliarde lei, jos palaria. Tot respectul".
D-nul director Manole Merchea: „ d-nule Primar, stiti foarte bine ca nivelul cheltuielilor fata de pretul aprobat de ANRE este mai
mare. Oricum, pretul Gcal., este mai mic decat sunt cheltuielile".
D-nul Primar Decebal Bacinschi: „d-nule director, de ce nu vreti sa ma intelegeti. Poate nu am dreptate eu si va rog sa-mi
explicati mie.
Ati avut cheltuieli de 150 miliarde lei, jumatate plus unu, v-am dat, da.
Ati avut 150 miliarde lei cheltuieli pe luna decembrie. Nu ma leg de 50 miliarde lei, care este diferenta dintre pretul ANRE-ului si
pretul de consum, ma leg de cheltuieli practic pe care dvs. trebuia sa le faceti in mod normal, plata salariilor si plata gazelor,
100 miliarde lei.
Ati incasat 92 miliarde lei in luna decembrie, jos palaria. Aici demonstrati-mi".
D-nul consilier Catalin Vrabie: „puteti da o suma absoluta, de cat ati incasat in luna decembrie ?"
D-nul director Manole Merchea: „nu pot in momentul acesta, dar o sa va dau ..."
D-nul consilier Catalin Vrabie: „in cifre. Dati macar o estimare, ca nu vrem la leut. 10, 15, 20, 30, 50 miliarde lei, ca banuiesc ca
lucrurile acestea le cunoasteti ..."
D-nul director Manole Merchea: „noi am intrat in iarna cu un consum ..."
D-nul consilier Catalin Vrabie: „d-nule director, puteti sa ne dati o cifra pe decembrie, cat ati incasat ?"
D-nul director Manole Merchea: „nu pot sa va dau in momentul acesta o cifra".
Presedinte de sedinta dl. Gabriel-Ionel Necula: „nu pe decembrie 2013, pe februarie 2014. Pe decembrie, sa spunem ca este
mai tarziu, pe ianuarie".
D-nul director Manole Merchea: „sa ma hazardez sa va spun o cifra exacta, daca aveam la mine, va dadeam".
D-nul consilier Catalin Vrabie: „d-nule director, 15, 20 miliarde lei, nu va cer la ultimul leu, pentru ca este imposibil.

Dar nu puteti, dvs. ca manager acolo, nu stiti cat ati incasat in decembrie, ianuarie, februarie, este o anomalie.
Pai dvs. nu va faceti calculul intre venituri si cheltuieli.
De ce, v-ati invatat sa va dam noi ..."
D-nul director Manole Merchea: „daca nu s-ar fi incasat, ar fi crescut soldul in fiecare luna si in fiecare luna ..."
D-nul consilier Catalin Vrabie: „da domnule, si cat ati incasat. Spuneti-mi si mie cat ati incasat. Spuneti-ne noua, ca asta va
intrebam, cat ati incasat. 30, 40, 50, 70, 90 miliarde lei, cat ?"
D-nul director Manole Merchea: „nu am hartia la mine. Nu am cum sa va dau o cifra, care sa fie contestata dupa aceia.
D-nule Vrabie, daca nu s-ar incasa, ar insemna ca in fiecare luna sa creasca exponential banii care sunt in piata, ori nu este



asa. Asta inseamna ca este incasare. Ca nu este din factura lunii respective, ca-i din luna de dinainte. Ca fiecare plateste cand
are ..."
D-nul consilier Catalin Vrabie: „d-nule director. Ce vreau sa intelegeti este ca, noi am avut o discutie inainte. Consiliul Local
este extrem de suparat pe conducerea ENET-ului, datorita faptului ca, nu a respectat o intelegere. Asa cum, de fiecare data
cand ati avut probleme am cautat solutii si executivul va ajutat intotdeauna, si noi v-am ajutat intotdeauna. Dvs. ati ales o cale
de a rezolva o problema care nu este corecta fata de Consiliul Local; inseamna ca dvs. ati facturat de 15 miliarde lei in ianuarie
?"
D-nul director Manole Merchea: „astea-s platile la gaze domnule".
D-nul consilier Catalin Vrabie: „ce alti furnizori mai aveti. Importanti ?"
D-nul director Manole Merchea: „furnizori importanti ?"
D-nul consilier Catalin Vrabie: „cu valori atat de mari ca la gaze ?"
D-nul director Manole Merchea: „avem CUP-ul, caruia trebuie sa-i dam in fiecare luna, 4 miliarde lei pe baza hotararii
judecatoresti ..."
D-nul consilier Catalin Vrabie: „17 miliarde lei, pana acum, salarii presupun, ..."
D-nul director Manole Merchea: „inca trei miliarde lei care sunt cu ROMPETROL-UL, pacura din vechi..."
D-nul consilier Catalin Vrabie: „20 ..."
 
D-nul director Manole Merchea: „deasemeni, noi nu am mai incasat nici subventia, pentru ca a fost data subventie in avans, si
care reprezinta aproape jumatate ..."
D-nul consilier Catalin Vrabie: „va rog frumos, nu amestecati lucrurile. Va rog sa-mi spuneti ce plati ati facut ..."
D-nul director Manole Merchea: „tot flux financiar, domnule ..."
D-nul consilier Catalin Vrabie: „vorbim de plati. Ne amestecati in asa fel incat sa nu intelegem nimic".
D-nul consilier Catalin Vrabie:: „nu le amestec deloc. Pentru ca acelea erau incasari care trebuiau sa vina de la Primarie. Nici
acelea nu au venit ..."
D-nul consilier Tudorel-Daniel Trofin: „stimati colegi. Permiteti sa intervin d-nule Presedinte. "
Presedinte de sedinta dl. Gabriel-Ionel Necula: „da".
D-nul consilier Tudorel-Daniel Trofin: „e clar ca este o situatie pe care trebuie sa o lamurim, dar in masura in care d-nul director
nu are chiar toate raspunsurile din diferite motive probabil si unele obiective, v-as propune, daca sunteti de acord, sa ... nici nu
e chiar subiectul acestui proiect.
Noi ne-am angajat sa facem, sa avalizam acele bilete, trebuie sa le respectam.
V-as propune sa amanam aceasta discutie si sa-l chemam pe d-nul director, impreuna cu conducerea economica sa ne
prezinte toate raspunsurile, sa facem o analiza in cunostinta de cauza.
Daca incercam aici, nu vom face decat sa punem intr-o lumina proasta un om, nu este nici o problema, putem sa-l punem, ca
pana la urma si la urma trebuie sa-si asume si dumnealui anumite actiuni acolo. Dar nu cred ca va fi eficient pentru nimeni
dintre noi sa stam aici, probabil o sa mai stam o jumatate de ora sa ne lamurim ce s-a intamplat in decembrie, ianuarie sau
februarie.
Haideti sa acceptam o discutie in fata cu date concrete si sa decidem atunci in masura in care este oportuna o altfel de discutie.
Multumesc".
D-nul consilier Catalin Vrabie: „vreau sa intelegeti ca discutia asta nu este legata de d-nul Merchea.
Nici eu, nici unul dintre noi nu are intentia de a ..., asa cum s-a spus mai devreme, de a-l pune intr-o lumina proasta. Nici vorba.
Dumnealui, este momentan la conducerea societatii si asta este. Trebuie sa-si asume rolul de director al societatii. Lucru pe
care nu l-au facut ceilalti colegi de-ai dumnealui din Consiliul de Administratie.
Dincolo de asta, avem o situatie la ENET care perpetueaza, si care, ENET, societate, a gasit o solutie, sa rezolve o problema.
O solutie care nu este la indemana Consiliului Local. Si care nu a convenit nici uneia dintre dvs.
Ca si mod de abordare in relatia cu Consiliul Local. Consiliul Local, care intotdeauna a cautat solutii pentru ENET si care
intotdeauna a sprijinit ENET-ul. Despre asta vorbim astazi.
A, ca discutia s-a dus catre cauze si efecte, de suntem in situatia asta, cat incasam. Asta este o alta discutie si este normal ca
face parte din problematica ENET-ului.
Repet. Nu este nici o intentie a cuiva dintre noi de a pune directorul de la ENET intr-o lumina proasta sau Consiliul de
Administratie, sau pe altcineva.
Doar cautam sa intelegem de ce nu ajung la niste solutii si de ce nu gasesc niste solutii asa cum ELECTRICA, sau altii, sau altii
au gasit solutii.
Am discutat cu d-nul director de mai multe ori, stiu ce probleme sunt acolo, nu are o sarcina usoara, e adevarat. Numai ca au
ales o solutie incorecta fata de Consiliul Local".
D-nul Primar Decebal Bacinschi: „nu vreau ca d-nul Merchea sa se supere pe mine. Cred ca este un pic, si din lipsa de
experienta din partea d-nului director Merchea, in ceea ce priveste lucrul cu cei de la Gaz de France.
Singura greseala pe care, cred, ca a facut-o dansul, nu stiu daca o putem considera. In momentul in care banii au plecat,
trebuia sa spuna: mii duci pe, astea.
Dansul s-a multumit, intr-adevar, daca va uitati, este suma pe care noi o aveam de achitat, biletele.
S-a multumit si a depus banii acestia acolo. Cand a venit biletul la ordin, alaltaieri, va spun sincer, - bai, dar nu v-am platit ?
Nu ca noi pe aia i-am dus in factura lunii ianuarie.
Deci, pe undeva, aici s-a gresit, ca trebuia intervenit in treaba asta".
D-nul consilier Catalin Vrabie: „d-nule Primar, daca un angajat al unei firme private, ca sunt convins ca nu a facut dumnealui
ordinul de plata, nu este o vina directa.
Dar daca un angajat au unei firme private, al meu, face o astfel de plata gresita, cred ca a doua oara nu o mai face. Nu mai are
posibilitatea sa o mai faca".
D-nul director Manole Merchea: „nu a fost o plata gresita d-nule consilier, chestiunea este ca ..."
Presedinte de sedinta dl. Gabriel-Ionel Necula: „d-nule director, nu v-am dat cuvantul".
D-nul consilier Lilian Ilie: „d-nule Merchea, daca aveam bilete la ordin ... ma auziti. Daca noi am garantat cu bilete la ordin
datoria dvs. normal, in contul bancar pe care-l aveti, cei 13 miliarde lei, trebuia sa-i depuneti in contul dvs. si de acolo se
trageau aceste bilete la ordin.
Dvs. de fapt, ati facut un ordin de plata catre GDF, si normal ca banii s-au alocat la alte facturi. Asta este evident si pe intelesul
tuturor".
 
D-nul consilier Aurel Bacu: „eu o chestiune de principiu vreau sa ridic.
Atunci cand ENET-ul a avut nevoie sa-i acoperim dificultatile financiare, a venit, ne-a cerut ajutorul si s-a consultat cu noi. Cred
ca si de data aceasta, cand a avut niste bani, trebuia sa vina, sa se consulte cu noi, cum fac, unde trimit acesti bani.
Daca exista consultare, sa fie pana la capat si poate nu se mai intampla aceasta ...



Si voiam sa mai intreb daca, decizia de a vira banii acolo, in contul facturii curente, este apanajul Consiliului de Administratie ?"
D-nul consilier Bogdan-Emilian Matisan: „cred ca discutia asta este o discutie interminabila. Treaba ca s-au dus banii pe factura
cealalta, este treaba GDF SUEZ. Asta poate sa o inghita oricine, mai putin eu.
Pe ordinul acela de plata scrie foarte clar ce reprezinta suma, factura, numarul, din data de. Asta este o discutie tehnica si nu
cred ca mai are rost sa o mai discutam aici".
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17
voturi „pentru", devenind hotararea nr. 69.
 
Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea utilizarii, in anul 2014, a excedentului bugetului local
rezultat la incheierea exercitiului bugetar al anului precedent;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17
voturi „pentru", devenind hotararea nr. 70.
 
Se prezinta punctul 3 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea
proiectelor care vor primi finantare nerambursabila, din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2014;
D-nul consilier Lilian Ilie: „as vrea sa intreb si eu pe cineva, sa ne explice, ca eu nu am participat la sedinta de buget".
D-nul consilier Catalin Vrabie: „pot sa va explic eu, fiind si presedintele comisiei.
In cadrul acestei comisii, Consiliul Local a aprobat la inceputul anului o alocare pentru fiecare ramura in parte, sport, cultura si
tineret.
Exista o sesiune de depunere de proiecte. Sunt proiecte cu finantare nerambursabila, asa se numesc. Fiecare titular al
proiectului intocmeste un proiect conform unui regulament, il depune, si daca intruneste conditiile si forma si punctajul, se
finanteaza.
Din proiectele depuse, doar 2 au indeplinit conditiile de forma, in sensul ca au avut toate actele cerute de regulament. Este
vorba de Clubul Sportiv Progresul Focsani, care are echipa de futsal si de Clubul Sportiv Galactic, un club de copii, de fotbal,
care la fel si-a facut documentatia corect.
Celelalte 3 sau 4 proiecte, au avut diferite lacune la partea de documentatie. Fie ca nu au avut toate documentele, fie au avut
documentele incorect sau incomplet pregatite.
In conditiile acestea am aprobat alocarea sumei conform unui punctaj stabilit prin regulament. Exista la Clubul Galactic o
diminuare, din cate imi aduc aminte de suma, pentru ca nu si-a realizat niste parametri. Dar in loc de 20 mii lei de cat a solicitat,
conform proiectului, i-au revenit 17600 lei, in functie de cota cu care participa si in cadrul proiectului".
D-nul consilier Aurel Bacu: „pentru ca tot am ajuns la acest punct, ca reprezentant al Consiliului Local in Consiliul de
Administratie la Clubul Progresul Focsani, este singurul club de Liga I-a din municipiul Focsani si judetul Vrancea, participa la
Campionatul National de futsal, un sport care a luat amploare in ultima perioada.
Este al treilea an cand clubul beneficiaza de finantare pe proiectul cu bani de la fonduri nerambursabile.
Anul trecut s-a clasat pe locul 5, in Liga I, a jucat in play-off. Anul acesta, la club se produce un schimb de generatii. Sunt juniori
care vin catre grup si clubul este interesat sa aiba cat mai mult tineret in membrii echipei, sa isi atinga obiectivul de performanta
pe care si le-a propus.
Oricum, clubul face cinste, nu numai municipiului Focsani, dar si judetului Vrancea".
D-nul consilier Tudorel-Daniel Trofin: „intru-cat sunt unul din membrii comisiei, apreciez ca fiind un club totusi, serios, care
solicita o suma destul de mare, ca sa discutam foarte sincer, in pondere, dar este important ca este un club serios.
Mi-as dori sincer, sa incerce sa-si formeze si o grupa de tineret, care sa fie in interiorul clubului si cu banii pe care-i primesc de
la Consiliul Local si de la Primaria municipiului Focsani sa-si formeze si o pepiniera proprie de juniori, pe care mai tarziu sa-i
foloseasca in componenta echipei.
Ma gandesc, atunci, si probabil gandirea noastra, ca strategie de viitor, va fi sa alocam o suma mai mare pentru aceste proiecte
pe sport, si pot sa vina chiar sa solicite o suma mai mare, in masura in care isi vor face si o grupa de juniori pe care sa-i
foloseasca mai tarziu in componenta echipei".
D-nul consilier Aurel Bacu: „tocmai asta se incearca. Clubul a inceput din decembrie 2013, sa-si creeze pepiniera proprie.
Ca si comparatie, vreau sa va spun, am vazut bugetul pe asemenea proiecte alocat Clubului Situl Targu-Mures, care este
campioana nationala, 26 miliarde lei de la Primaria Targu-Mures, anual".
D-nul Primar Decebal Bacinschi: „cati oameni au ?"
 
D-nul consilier Aurel Bacu: „au 40 de oameni, pentru ca ei si-au format deja grupe de copii juniori. Au echipa I, echipa a II-a".
D-nul Primar Decebal Bacinschi: „bine ca nu este echipa mare. Ca daca era mare erau 100".

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17
voturi „pentru", devenind hotararea nr. 71.

Presedinte de sedinta dl. Gabriel-Ionel Necula constata ca au fost epuizate punctele de pe ordinea de zi, considera lucrarile
incheiate si multumeste tuturor pentru participare. Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.
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